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Protokoll från handikapprådets sammanträde 2008-10-13 
 
 
   
Ledamöter Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Förhinder Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
   
Tjänstemän Siw Lideståhl avdelningschef 
 Marie Melander biträdande enhetschef Far-

sta strands gruppbostäder 
 Peter Johansson vårdare Strandlidens 

gruppbostäder 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Ove Martinsson, tjänstgörande ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Blazena Westerlund, ledamot 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 



SID 2 (2) 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 
Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs tjänstgörande ordförande Ove 
Martinsson och Blazena Westerlund. Justering sker torsdag 16 oktober. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-09-08 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-09-18 
Ove Martinsson och avdelningschef Siw Lideståhl berättade att socialtjänst-
nämndens stadsövergripande trygghetsmätning presenterades vid nämndens 
öppna forum. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-10-23 
Ärende nr 10: Ansökan om projektmedel för hjälpmedelsbuss alternativt hjälp-
medelscafé 
Ebba Lundgren påpekade att det är viktigt att bussen görs tillgänglig för el-
överkänsliga samt att den ger exempel på hjälpmedel för denna grupp. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och service 
till personer med funktionsnedsättning 

 Med utgångspunkt från frågor som ställts av Blazena Westerlund vid rådets 
förra möte redogjorde Peter Johansson, vårdare vid Strandlidens gruppbostä-
der, och Marie Melander, biträdande enhetschef vid Farsta strands gruppbostä-
der, för matsituationen vid gruppbostäderna. Marie och Peter berättade hur per-
sonalen planerar och genomför måltider tillsammans med hyresgästerna, ut-
ifrån de önskemål som boende och deras anhöriga och juridiska ställföreträdare 
ger uttryck för. Personalen fokuserar konsekvent på att vara lyhörd för den en-
skildes förutsättningar och behov, oavsett om det handlar om att erbjuda målti-
der i avskildhet i den egna lägenheten eller i social samvaro vid ett gemensamt 
matbord. Situationen ser också mycket olika ut vid de olika gruppbostäderna, 
beroende på graden av funktionsnedsättning hos hyresgästerna. Rådet tackade 
för en engagerande presentation. 

 
 Siw Lideståhl redogjorde kortfattat för finansborgarrådets förslag till Budget 

2009 för Stockholms stad. 
 
 Siw delade ut inbjudan till seminarium tisdag 4 november kl 13.00-16.30 om 

svårigheter att läsa information och förstå. 
 
§ 6 Övriga frågor  

Tillgänglighet i Farsta Centrum: Fanns inget nytt att notera förutom att hissen 
vid Caremas vårdcentral har tagits bort pga byggnation och att besökare därför 
hänvisas till en mindre lättillgänglig hiss. 
 
Frågorna från Funktionshinderinspektörerna (se bilaga) bordlades pga tidsbrist 
till nästa möte, då inspektörerna eventuellt kommer att medverka. 


